
Zápisnica zo zasadnutia Komisie kultúry
dňa 8.7.2014

Prítomní:   p. Kristl, p. Prokop, p. Kuma, p. Marcič, p. Pogačová, p. Krajčírová, 
                  p. Novosedlíková

Zapísala: p. Krajčírová

Program:
1, Schválenie programu
2, Prehľad a informácia o júlových podujatiach
3, Strawberry
4, Vyhodnotenie Bystrických hodov
5, Poplatky za trhové miesta – VZN č.2/2014
6, Návrh na výrobu mapy s vyznačením cyklotrás

K bodu č. 1
Program zasadnutia bol schválený bez pripomienok.

K bodu č. 2

V rámci mesiaca júl sú naplánované tri akcie: Oceňovanie obyvateľov,  Slávnostná svätá 
omša pri príležitosti Prvej písomnej zmienky o Záhorskej Bystrici a Bystrický beh v rámci 
MTB maratónu.

K bodu č. 3

Strawbery akcia je naplánovaná na dňa 9.8.2014 vo vonkajších priestoroch Fajn Klubu (pri 
Markíze). Pán Marciš zastrešuje celú akciu, zabezpečí propagáciu, hudobnú produkciu, 
potrebné povolenia. Miestny úrad vyplatí honorár účinkujúcim, v rozpočte schválené 750,-€).

K bodu č. 4
Bystrické malé hody - vyhodnotenie:
Sobota (hlavným podujatím na sobotu bola Hodová zábava organizovaná hasičmi v 
Spoločenskom dome):

− nedostatok programu na námestí, nízka účasť na námestí
− len 38 lístkov predaných na zábave. Ostatní účastníci boli sponzori. Po dohode s p. 

Urdovičom uvažujeme o návrate zábavy na priestor pred Hasičskú zbrojnicu.
Nedeľa:

− kladne hodnotíme, že vďaka bohatému a kvalitnému programu bola vysoká účasť
− pred stánkom Univa sa pravidelne vytvárajú dlhé rady. Po diskusii doporučujeme 

požiadať Univu o posilnenie ich stánku o ďalší personál. Vďaka tomu, že Univa 
ponúka kvalitné občerstvenie, máme skúsenosť, že aj keď prizveme ďalší stánok, 
Univa obsluhovať nestíha.

K celým hodom má p.Marciš pripomienku ku kolotočom a navrhuje kvôli obmene pre 
budúcnosť osloviť iných prevádzkovateľov kolotočov, prípadne dohodnúť historické 
kolotoče, vrtuľník (Air karpatia 0904 086299) alebo iné atrakcie.



K bodu č. 5
Návrh na doplnenie – zmenu poplatkov podľa VZN č. 2/2014 o podmienkach predaja 
výrobkov a poskytovaní služieb na trhových miestach na území Mestskej časti Bratislava - 
Záhorská Bystrica
Problém spoplatňovania predajných miest spočíva v tom, že obec požaduje rovnaké sadzby od 
predajcov bez ohľadu na charakter ponúkaných služieb, resp. tovaru. Veľkú časť predajcov 
vieme prilákať len zdarma. V praxi sa potom poplatok kompenzuje rôznymi spôsobmi. Tento 
problém sa vyskytuje hlavne pri akciách organizovaných mestskou časťou. Máme za to, že pri 
tomto druhu podujatí si mestská časť bude poplatky za predajné miesta určovať individuálne 
podľa finančnej atraktivity  nášho podujatia pre konkrétneho predajcu. Navrhujeme preto 
VZN č. 2/2014 doplniť odsek tohto znenia:
Miesto, na ktorom sa koná podujatie organizované Mestskou časťou Bratislava -  Záhorská 
Bystrica nie je považované za trhové miesto. Nájomné za takýto priestor bude dojednané vždy 
individuálne s konkrétnym nájomcom podľa komerčného charakteru ponúkanej služby resp. 
tovaru.

K bodu č. 6
Návrh na výrobu mapy s vyznačením cyklotrás.
Komisii neboli dodané podklady o cyklotrasách v našej obci. Vzhľadom na predpokladaný 
nedostatok oficiálnych cyklistických trás členovia komisie hlasovali jednohlasne proti návrhu 
na výrobu mapy s vyznačením cyklotrás.

Ďalšie zasadnutie Komisie kultúry sa uskutoční 12.8.2014 o 17:30 v zasadačke MÚ.

Zapísala: Mgr. Dagmar Krajčírová a Vladimír Kristl  15.7.2014


